
 PROTOKÓŁ NR XXXIX/2018

z obrad XXXIX

Sesji Rady Gminy Miedźno

odbytej w dniu 14 marca 2018 r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy

Pana Leszka Idasza

Stan ustawowy Rady 15 osób.

Obecnych wg załączonej listy 15 osób (zał. nr 1).

Zaproszeni  goście  oraz przybyli  mieszkańcy zgodnie z  listą  obecności  stanowiącą załącznik do

niniejszego protokołu (zał. nr 2).

Sesję rozpoczęto o godzinie 9.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Miedźno.

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne otworzył

posiedzenie  XXXIX Sesji  Rady Gminy Miedźno.  Powitał  zebranych radnych  oraz  pozostałych

uczestników obrad.

Zgodnie z podpisaną listą  obecności  w chwili  otwarcia posiedzenia XXXIX Sesji  Rady Gminy

Miedźno  obecnych  było 15  radnych,  co  stanowi  quorum  niezbędne  do  podejmowania

prawomocnych uchwał. W związku z tym Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Leszek Idasz przedstawił proponowany porządek obrad XXXIX sesji

informując obecnych o możliwości zgłaszania do niego zmian:

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.

2.Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3.Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy.

4.Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy.

5.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Miedźno.

6.Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Miedźnie.
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7.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Miedźnie.

8.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Miedźno.

9.Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego

niektóre zasady wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym

w oświatowych  jednostkach  organizacyjnych  na  terenie  Gminy  Miedźno  dodatków  do

wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych.

10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  na  rok

2018 opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia

nauczycieli, ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane

oraz  opracowania  na  rok  2018 planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego

nauczycieli.

11.Podjęcie uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów

alkoholowych,  przeciwdziałania  narkomanii,  przeciwdziałania  przemocy  w rodzinie  oraz

ochrony ofiar przemocy w rodzinie na 2018 r.

12.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.

13.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.

14.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

15.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

16.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.

17.Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

18.Interpelacje i wolne wnioski.

19.Zakończenie obrad XXXIX sesji Rady Gminy.

Przewodniczący złożył wniosek, aby w pkt 8 porządku obrad zmienić tytuł uchwały na  "w sprawie
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nadania  nazw  ulicom w Miedźnie".  Nazwa będzie  wtedy jednolita  z  uchwałą  podejmowaną  w

punkcie 7 porządku obrad. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Skarbnik zgłosił wniosek, aby po punkcie 15 wprowadzić uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla

Ochotniczej Straży Pożarnej w Miedźnie, Ostrowach nad Okszą oraz we Władysławowie. Po nich

będzie  punkt  dotyczący  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy,  której  treść  przez

wprowadzone  uchwały  zostanie  zmodyfikowana.  Na  samym  końcy  zgłosił  wniosek,  aby

wprowadzić uchwałę zmieniającą Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno na lata 2018-

2037.

Wobec braku innych uwag Przewodniczący poddał swój wniosek dotyczący zmiany tytułu uchwały

z pkt 8 porządku obrad pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 15

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący poddał wniosek skarbnika dotyczący wprowadzenia zaproponowanych przez niego

uchwał pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 13

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących - 2

Wniosek został przyjęty.

Wobec  braku  propozycji  innych  zmian  Przewodniczący  Idasz  poddał porządek  obrad  pod

głosowanie.

Głosowało 15 radnych w tym: 
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  ✓ głosów „za” - 13

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 2

Proponowany porządek obrad po zmianie został przyjęty i wyglądał następująco:

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy.

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy.

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Miedźno.

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Miedźnie.

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Miedźnie.

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Miedźno.

9. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego

niektóre  zasady  wynagradzania  za  pracę  oraz  zasady  przyznawania  nauczycielom

zatrudnionym  w oświatowych  jednostkach  organizacyjnych  na  terenie  Gminy  Miedźno

dodatków do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  na  rok

2018 opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia

nauczycieli,  ustalenia  specjalności  i form  kształcenia,  na  które  dofinansowanie  jest

przyznawane  oraz  opracowania  na  rok  2018 planu  dofinansowania  form  doskonalenia

zawodowego nauczycieli.

11. Podjęcie uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów

alkoholowych,  przeciwdziałania  narkomanii,  przeciwdziałania  przemocy  w rodzinie  oraz

ochrony ofiar przemocy w rodzinie na 2018 r.

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego

4



Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Miedźnie.

17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  dla  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  

w Ostrowach nad Okszą.

18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  dla  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  

we Władysławowie.

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.

20. Podjęcie uchwały zmieniającej  Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno na lata

2018-2037.

21. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

22. Interpelacje i wolne wnioski.

23. Zakończenie obrad XXXIX sesji Rady Gminy.

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy.

Przewodniczący Idasz  zapytał  czy są jakieś  uwagi  do protokołu z  XXXVII Sesji  Rady Gminy

Miedźno.

Wobec braku  uwag  Przewodniczący Leszek  Idasz  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  protokołu  

z XXXVII Sesji Rady Gminy. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 14

  ✓ głosów „przeciw” - 0
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 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Protokół z XXXVII sesji Rady Gminy został przyjęty.

Ad. pkt 4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy.

Przewodniczący Idasz zapytał  czy są jakieś uwagi do protokołu z XXXVIII Sesji  Rady Gminy

Miedźno.

Wobec braku  uwag  Przewodniczący Leszek  Idasz  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  protokołu  

z XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

Głosowało 15 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 14

  ✓ głosów „przeciw” - 1

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Protokół z XXXVIII sesji Rady Gminy został przyjęty.

Ad.  pkt  5.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na działalność  Wójta  Gminy

Miedźno.

Przewodniczący Idasz poprosił radnego Bębna, aby przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej  

w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Miedźno.  Radny Bęben - przewodniczący Komisji

Rewizyjnej odczytał treść stanowiska komisji z dnia 3 października 2017 r. - stanowi ono załącznik

nr 3 do protokołu. 

Pan Kazimierz Hudaszek zgłosił swoje zastrzeżenia dotyczące ul. Władysława Łokietka, Bolesława

Chrobrego i Św. Jadwigi w Miedźnie. Jego zdaniem pobocza nie są utwardzone, nie zostały na

wszystkie inwestycje wykonane projekty oraz nie wyznaczono odpowiednio punktów granicznych.

Radny Bęben powiedział, że przez składane przez Pana Hudaszka skargi, Gmina musi wykonywać

niezbędne  ekspertyzy,  które  generują  koszty  blokując  tym samym możliwość  realizacji  innych

inwestycji na terenie Gminy Miedźno. 
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Przewodniczący  Idasz  powiedział,  że  pan  Hudaszek  składa  pisma  do  wszelkich  możliwych

instytucji nie mając świadomości, że nie są one właściwe do rozpatrzenia jego żądań. Skargi na

Wójta wracają więc pod obrady Rady Gminy Miedźno. Nadmienił, że ma ze sobą wyrok w sprawie,

w  której  pan  Hudaszek  oskarżył  jego  i  Wójta  o  naruszenie  dóbr  osobistych.  Zdaniem  pana

Hudaszka naruszenie tych  dóbr  polega  na tym,  że "koń nie  może chodzić  po twardej  drodze".

Podkreślił,  że  skarżący  nie  rozumie  pojęć  jakimi  się  posługuje.  Ponadto  zaproponował,  aby

przyjrzeć się bliżej czy Pan Hudaszek zapewnia zwierzętom, które posiada właściwe warunki.

Wójt  powiedział,  że  dyskusja  przeszła  na  temat,  który  nie  dotyczy  skargi.  Skarga  dotyczyła

inwestycji realizowanych na drogach gminnych nr 656021S oraz 656061S oraz ulicy Św. Jadwigi, 

a rozmawia się o innych ulicach Starego Miedźna. Dodał, że bez względu na to gdzie pan Hudaszek

będzie kierował swoje pisma – zostanę one przekazane i tak zgodnie z właściwością. Podkreślił

przy  tym,  że  ze  skarżącym  "nie  sposób  dyskutować".  Pan  Hudaszek  nie  jest  zainteresowany

uzyskaniem odpowiedzi. Postępuje w taki sposób, że uzyskując wyjaśnienie jednej kwestii zaczyna

poruszać inny temat. 

Pan Hudaszek powiedział, że skoro w Urzędzie funkcjonuje winda to powinna się także znajdować

toaleta dla osób niepełnosprawnych.

Wójt  powiedział,  że  wypowiedź  pana  Hudaszka  jest  dowodem  na  prawdziwość  jego

wcześniejszych słów. Dodał, że w jego ocenie dalsza dyskusja nie ma sensu. 

Pan Kazimierz Hudaszek powiedział, że będzie w dalszym ciągu pisał pisma ze swoimi uwagami 

i zastrzeżeniami po czym opuścił salę obrad o godzinie 9.21.

Wójt odnosząc się do słów pana Hudaszka - który twierdzi, że przed realizacją inwestycji zawsze

należy wykupować grunty niezbędne do ich realizacji – powiedział, że nie ma takiego obowiązku.

Obecnie prowadzone są 3 inwestycje na drogach gminnych. We wszystkich przypadkach odbywały

się  rozmowy  z  właścicielami  gruntów  przy  drodze,  aby  uzyskać   oświadczenia  o  prawie  do

dysponowania gruntem na cele budowlane. Mieszkańcy ze zrozumieniem podchodzą do tej kwestii
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woląc, aby pieniądze były przeznaczane na nowy asfalt, a nie na wynagrodzenie geodety.

Radny Puchała powiedział, że oświadczenia takie są lepszym wyjściem niż wykup gruntów, ponieważ

nie genereują dodatkowych kosztów. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Dwie osoby nie wzięły udziału w  głosowaniu. 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 272/XXXIX/2018. 

Ad.  pkt  6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  Statutu  Gminnemu  Ośrodkowi  Kultury

w Miedźnie.

Wójt  wyjaśnił,  że  Wojewoda  Śląski  zawiadomił  o wszczęciu  postępowania  nadzorczego

dotyczącego  uchwały  nr  259/XXXVII/2018  Rady  Gminy  Miedźno  z dnia  11 stycznia  2018 r.

w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Miedźnie. W ocenie organu nadzoru,

Rada Gminy Miedźno prawidłowo zakwalifikowała nadanie nowego Statutu Gminnemu Ośrodkowi

Kultury w Miedźnie do kategorii aktów prawa miejscowego, których wejście w życie uzależnione

jest od publikacji w dzienniku urzędowym. Jednakże, dokonanie podjętą uchwałą zmian w uchwale

Nr 19/XVI/96 Rady Gminy w Miedźnie oraz uchylenie uchwał Nr 38/VII/99 oraz Nr 134/XVI/2004

Rady  Gminy  Miedźno,  które  nie stanowią  aktu  prawa  miejscowego  i nie  były  ogłoszone  we

wskazanym powyżej publikatorze jest niedopuszczalne. W związku z powyższym poinformowano

organ  nadzoru  o podjęciu  działań  mających  na  celu  skorygowanie  zakwestionowanego  w treści

uchwały przepisu. Przedłożony projekt w całości wypełnia zakres delegacji ustawowej do nadania

statutu instytucji kultury oraz uwzględnia zastrzeżenia wojewody. Treść Statutu Gminnego Ośrodka

kultury  w Miedźnie  będącego  załącznikiem  do  uchwały  nie uległa  zmianie  w stosunku  do

8



uchwalonego wcześniej (poza aktualizacją podstawy prawnej).

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 273/XXXIX/2018. 

Ad. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Miedźnie.

Wójt wyjaśnił, że uchwała ma na celu uporządkowanie nazewnictwa ulic w miejscowości Miedźno.

W toku  czynności  służbowych  ustalono,  że  istnieją  uzasadnione  wątpliwości  dotyczące

poprawności nadania nazwy ulicy Ogrodowej. Uchwała nr 71/XVIII/87 Gminnej Rady Narodowej

w Miedźnie z dnia 30 marca 1987 r. w sprawie nadania nazw ulicom w załączniku nr 1  nadawała

nazwę  ulicy  Ogrodowej  pierwszej  drodze  prostopadłej  do  ulicy  Jagiełły,  biegnącej  w kierunku

zachodnim. Obecny układ ulic w miejscowości Miedźno odwzorowany na mapie wskazuje, że jest

to  błędne  określenie,  ponieważ  pierwszą  drogą  biegnącą  w kierunku  zachodnim  od  ulicy

Władysława Jagiełły jest ulica  Juliusza Słowackiego. Ponadto od samego początku w świadomości

społecznej i dokumentach urzędowych nazwę ulicy Ogrodowej nosiła pierwsza ulica prostopadła do

ulicy Jagiełły, biegnąca w kierunku wschodnim. Zachodzi zatem istotna przesłanka do uznania, że

w przywołanej wyżej uchwale GRN zaistniał błąd pisarski, polegający na pomyłkowym zapisaniu

kierunku  geograficznego.  Zgodnie  z ustalonymi  przez  Radę  Gminy Miedźno  przebiegami  dróg

publicznych, droga ta (biegnąca w kierunku wschodnim) ma ustalony numer 656025S. W projekcie

proponuje  się  prawne  usankcjonowanie  praktyki  i nadanie  tej  drodze  gminnej  używanej

powszechnie nazwy. Ponadto w projekcie proponuje się nadanie nazw ulic dwóm drogom gminnym

położonym w Miedźnie: 
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1) nr 656021S - Adama Mickiewicza. 

2) nr 656019S - Zygmunta Krasińskiego. 

Nazwy te nawiązują do stosowanego w tym obszarze zwyczaju wskazywania jako patronów ulic

poetów i pisarzy polskich. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 15

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 274/XXXIX/2018. 

Radna Gorzałka opuściła salę obrad o godzinie 9.31.

Ad. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Miedźno.

Wójt  przypomniał  o  zmienie  tytułu  uchwały  na  "w  sprawie  w  sprawie  nadania  nazw  ulicom

w Miedźnie" i ujednoliceniu jej nazwy z poprzednio podjętą uchwałą. Wyjaśnił, że  uchwała ma na

celu  uporządkowanie  nazewnictwa  ulic  w miejscowości  Miedźno.  Uchwała  nr  71/XVIII/87

Gminnej Rady Narodowej w  Miedźnie z  dnia 30  marca 1987  r. w  sprawie nadania nazw ulicom

w  załączniku nr  1 nadawała  drodze gminnej  nr  656010S nazwę „ulica Filipowicza",  natomiast

drodze gminnej nr 656016S "ulica Generała Rómmla". W toku czynności służbowych ustalono, że

Rada Gminy Miedźno podjęła  w 2004 uchwały,  które  wprowadziły zmiany,  ale nie zostały one

jednak przekazane do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego, co oznacza, że

nie weszły nigdy w życie. Wobec braku możliwości przekazania do publikacji uchwał z tamtego

okresu, zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały, mającej na celu uporządkowanie nazewnictwa

ulic w miejscowości Miedźno.

Radny Graj zapytał o skutki jakie podjęcie uchwały generuje dla mieszkańców. 
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Wójt odpowiedział, że w przypadku mieszkańców zamieszkujących ulice gen. Juliana Filipowicza

oraz  gen.  Juliusza  Rómmla  w posiadanych  przez  nich  dokumentach,  uchwała  nie powoduje

konieczności dokonywania żadnych zmian. Proponowane w uchwale nazwy funkcjonują oficjalnie

w Rejestrze TERYT Głównego Urzędu Statystycznego, a w związku z tym w innych rejestrach

publicznych. Uchwała nie powoduje konieczności ich aktualizacji. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 275/XXXIX/2018.

Ad.  pkt  9.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  regulaminu

określającego  niektóre  zasady  wynagradzania  za  pracę  oraz  zasady  przyznawania

nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy

Miedźno dodatków do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych.

Wójt wyjaśnił,  że podjęcie uchwały związane jest ze zmianą ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r.

Karta Nauczyciela. Od 1 stycznia br. nie jest wypłacany dodatek mieszkaniowy, dlatego zachodzi

konieczność zmiany przepisów dotyczących tego świadczenia. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. 
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Otrzymała ona numer 276/XXXIX/2018.

Ad. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok

2018 opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia

nauczycieli,  ustalenia  specjalności  i form  kształcenia,  na  które  dofinansowanie  jest

przyznawane  oraz  opracowania  na  rok  2018 planu  dofinansowania  form  doskonalenia

zawodowego nauczycieli.

Wójt  wyjaśnił,  że  finansowanie  dokształcania  zawodowego  nauczycieli  należy  do  organu

prowadzącego  placówki  oświatowe.  Na  2018 rok  zgodnie  z art. 70a  ust. 1 i 2a  ustawy  z dnia

26 stycznia  1982 r.  Karta  Nauczyciela.  Uchwała  taka  podejmowana  jest  każdego  roku.  

W  porozumieniu  z dyrektorami  placówek  oświatowych  oraz  po  uzyskaniu  pozytywnej  opinii

związków zawodowych zrzeszających nauczycieli wyodrębnione środki zostaną przeznaczone na

dofinansowanie:  opłat  za  kształcenie  na  kierunkach  deficytowych.  Szczegółowy  plan

dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  dla  poszczególnych  jednostek

organizacyjnych Gminy Miedźno na 2018 rok określa załącznik nr 1.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 277/XXXIX/2018.

Radny Leśnikowski poprosił o przerwę. 

Przewodniczący Idasz zarządził przerwę w obradach o godzinie 9.36.

W tym czasie radny Leśnikowski opuścił salę obrad.

Obrady wznowiono o godzinie 9.50.
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Ad. pkt 11.  Podjęcie uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania

problemów  alkoholowych,  przeciwdziałania  narkomanii,  przeciwdziałania  przemocy

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na 2018 r.

Wójt wyjaśnił, że działania związane z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych to

w szczególności: 

1) zwiększanie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych

od alkoholu;

2) udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe, pomocy psychospołecznej

i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie;

3) prowadzenie  profilaktycznej  działalności  informacyjnej  i edukacyjnej  w zakresie

rozwiązywania  problemów alkoholowych i przeciwdziałania  narkomanii,  w szczególności

dla  dzieci  i młodzieży,  w tym  prowadzenie  pozalekcyjnych  zajęć  sportowych,  a także

działań  na  rzecz  dożywiania  dzieci  uczestniczących  w pozalekcyjnych  programach

opiekuńczo-wychowawczych i socjoterapeutycznych;

4) wspomaganie  działalności  instytucji,  stowarzyszeń  i osób  fizycznych,  służącej

rozwiązywaniu problemów alkoholowych;

5) podejmowanie  interwencji  w związku  z naruszeniem  przepisów  określonych

w art. 131 i art. 15 ustawy  oraz  występowanie  przed  sądem  w charakterze  oskarżyciela

publicznego;

6) wspieranie  zatrudnienia  socjalnego  poprzez  organizowanie  i finansowanie  centrów

integracji społecznej;

7) wspieranie  zatrudnienia  socjalnego  poprzez  organizowanie  i finansowanie  centrów

integracji społecznej. 

Środki finansowe przeznaczone na realizację zadań wskazanych w programie pochodzą z wpływów

do  budżetu  gminy  z opłat  za  otrzymane  zezwolenie  na  sprzedaż  i podawanie  napojów
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alkoholowych na terenie gminy. Zgodnie z prognozą wyniosą one w 2018 roku 118 500,00 zł. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 278/XXXIX/2018.

Ad.  pkt  12.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  zaciągnięcia  pożyczki

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.

Skarbnik wyjaśnił,  że  w 2016 r.  zawarto umowę pożyczki  pomiędzy Wojewódzkim Funduszem

Ochrony  Środowiska  i Gospodarki  Wodnej  w Katowicach  (WFOŚiGW),  a Gminą  Miedźno

z przeznaczeniem na  dofinansowanie  zadania  pod  nazwą:  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  wraz

z przyłączami  w miejscowości  Ostrowy  nad  Okszą  w ulicach:  Sportowa,  Sosnowa,  Tartakowa,

Brzeźnicka,  Akacjowa  w kwocie  1.043.223,90 zł.  Na  podstawie  umowy  oraz  w związku

z uzyskaniem dofinansowania ze środków EFRR w ramach RPO WSL na lata 2014-2020 zwrócono

się  z prośbą  do  WFOŚiGW  w Katowicach  o przekształcenie  całości  udzielonej  pożyczki

w pożyczkę  pomostową.  W związku  z powyższym  przygotowano  projekt  uchwały  zmieniający

uchwałę  w sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska

i Gospodarki Wodnej w Katowicach mówiący o przekształceniu udzielonej  pożyczki w pożyczkę

pomostową.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0
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 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 279/XXXIX/2018.

Ad. pkt 13.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej

pożyczki  z Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i Gospodarki  Wodnej

w Katowicach.

Skarbnik  wyjaśnił,  że  podobnie  jak  w  poprzedniej  uchwale  chodzi  tutaj  o  o przekształcenie

udzielonej pożyczki w pożyczkę pomostową.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 280/XXXIX/2018.

Ad. pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

Skarbnik wyjasnił, że uchwała dotyczy wyrażenia przez Radę Gminy Miedźno zgody na podjęcie

przez  Wójta  Gminy  Miedźno  działań  w zakresie  pozyskania  środków  budżetowych  w formie

kredytu długoterminowego na sfinansowanie zadania polegającego na budowie żłobka przy Zespole

Szkolno-Przedszkolnym  w Miedźnie.  Zadanie  to  realizowane  będzie  z Resortowego  programu

rozwoju  instytucji  opieki  nad  dziećmi  w wieku  do  lat  3 „Maluch  +”  2018.  Łączna  kwota

planowanego  zadania  wyniesie  844.626,00  zł.  Podkreślił,  że  podjęcie  uchwały  nie  jest

jednoznaczne z koniecznością zaciągnięcia kredytu.

Radny Graj zapytał czy było robione rozeznanie dotyczące ilości dzieci chętnych do korzystania ze

żłobka i czy planowane jest zwiększenie zatrudnienia.
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Wójt odpowiedział, że tak. Sprawdzono dane demograficzne będące w dyspozycji Gminy, a także

rodzice dzieci w wieku przedszkolnym zgłaszali taką potrzebę. Podkreślił, że obecnie roczniki z

niżu demograficznego rozpoczynają naukę. Istnieje ryzyko, że za kilka lat nie wszyscy nauczyciele

posiadający kwalifikacje do nauczania początkowego będą mieli zatrudnienie. Żłobek jest pewnego

rodzaju zabezpieczeniem ich sytuacji.  W przedszkolu są osoby posiadające kwalifikacje do tego

typu opieki. Pojawi się więc szansa dalszego ich zatrundnienia bez konieczności tworzenia nowych

miejsc pracy. 

Radny Graj zapytał, czy planowana liczna miejsc dla dzieci w wieku do lat 3 jest wystarczająca do

utworzenia żłobka.

Wójt  odpowiedział,  że  Gmina  starała  się  o  dotację  dla  15  dzieci.  Liczna  minimalna  nie  jest

określona, natomiast maksymalnie może to być 25 dzieci. Podkreślił, że obecnie przedszkole może

(ale nie ma takiego obowiązku) przyjąć 2,5 latka pod warunkiem, że jest samodzielny. Żłobek da

gwarancję przyjęcia takiego dziecka. Dodał, że konstrukcja programu jest tak utworzona, że nawet

w przypadku nieuzyskania pełnego obsadzenia, nie ma zagrożenia zwrotu całej dotacji.

Skarbnik  dodał,  że  przystąpienie  do  programu  wiąze  się  z  koniecznośią  przeprowadzenia

stosownych remontów, a to korzyść która zostanie na lata. 

Radny Graj zapytał w jakim czasie będzie trzeba zwrócić ewentualną część dotacji w przypadku nie

uzyskania efektu końcowego.

Wójt odpowiedział, że będzie to okres 5 lat, a spłaty będą rozłożone w ratach.

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. 
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Otrzymała ona numer 281/XXXIX/2018.

Ad. pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.

Skarbnik wyjaśnił, że kwota kredytu obejmuje zabezpieczenie środków finansowych na inwestycje,

które  są  zaplanowane  w uchwale  budżetowej  na  2018 rok  niezwiązane  z  wcześniej  podjętymi

uchwałami o zaciągnięciu kredytów długoterminowych. Wysokość zaciąganego kredytu wynikać

będzie  z kosztorysów,  ofert  wykonawców  lub  kosztów  inwestycji  po  przeprowadzonych

procedurach przetargowych.

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 282/XXXIX/2018.

Ad. pkt 16.  Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej

w Miedźnie.

Skarbnik powiedział,  że wszystkie trzy uchwały dotyczą propozycji  dotacji  dla jednostek OSP  

w kwocie 50 000,00 zł w związku z organizowaniem przez te jednostki większych uroczystości

gminnych takich jak dożynki czy uroczystości jubileuszowe OSP.

Wójt wyjaśnił, że uchwały dotyczące dotacji dla jednostek OSP w Miedźnie, Ostrowach nad Okszą

i  Władysławowie  związane  są  ze  zgłaszanymi  przez  ww.  jednostki  potrzebami.  W przypadku

Miedźna chodzi o modernizację strażnicy OSP. Część budynku nie została docieplona i zachodzi

taka konieczność. System C.O. Gminnego Ośrodka Kultury w Miedźnie nie jest w stanie zapewnić

minimalnej tempreatury przy wiekszych mrozach. Powodem jest utrata ciepła na części budynku

zajmowanego przez  OSP,  który nie  jest  ocieplony.  Jednostka  OSP Ostrowy nad Okszą  planuje
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utwardzić plac manewrowy przy strażnicy. Dodatkowo obchodzi w tym roku jubileusz 100-lecia

istnienia i przy remizie zorganizowany zostanie festyn strażacki. Dotację dla OSP Władysławów

proponuje się przeznaczyć w związku z planowaną przebudową ogrodzenia placu manewrowego

oraz poprawienia jego funkcjonalności poprzez budowę instalacji oświetleniowej. Dotacja obejmuje

również  prace  związane  z modernizacją  i remontem  budynku  strażnicy  OSP  Władysławów.

Dodatkowo  Wójt  podkreślił,  że  w  miejscowości  tej  organizowane  będą  tegoroczne  Dożynki

Gminne. 

Radny Graj powiedział, że czuje pewnien niedosyt w kwestii spraw budżetowych. Omawiane trzy

uchwały nie zostały przedłożone radnym na komisji, gdzie można byłoby nad nimi dyskutować.

Dodał, że ma wątpliwości co do kwestii przeznaczenia tych pieniędzy. Podkreślił, że radni powinni

omówić takie projekty na komisji, a dopiero później głosować na sesji.

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 8

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 5

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 283/XXXIX/2018.

Ad. pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Ostrowach nad Okszą.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 9

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 4
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Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 284/XXXIX/2018.

Ad. pkt 18.  Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej

we Władysławowie.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 10

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 3

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 285/XXXIX/2018.

Ad. pkt 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.

Skarbnik wyjaśnił, że zwiększenie wydatków w rozdziale 75404 - Komendy wojewódzkie Policji

o kwotę 20.000,00 zł wiąże się z udzieleniem dofinansowania do zakupu służbowego samochodu

osobowego typu SUV dla Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku, zgodnie z podjętą uchwałą nr

271/XXXVIII/2018  Rady  Gminy  Miedźno  z dnia  24 stycznia  2018 r.  w sprawie  przekazania

środków  finansowych  na  Wojewódzki  Fundusz  Wsparcia  Policji  z przeznaczeniem  na

dofinansowanie  zakupu  służbowego  samochodu  dla  Komendy  Powiatowej  Policji  w Kłobucku.

Zwiększenie  dochodów  i wydatków  o kwotę  1.300,00 zł  w rozdziale  75414 -  Obrona  cywilna

związane jest z otrzymaniem dotacji od Starostwa Powiatowego w Kłobucku na zakup syreny dla

Ochotniczej Straży Pożarnej w Borowej w kwocie 1.300,00 zł.  Zwiększenie  wydatków o kwotę

150.000,00 zł w rozdziale 75012 - Ochotnicze straże pożarne  związane jest z udzieleniem dotacji

dla OSP Miedźno, OSP Ostrowy nad Okszą i OSP Władysławów w celu utrzymania gotowości

bojowej jednostek. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 11

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 2

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 286/XXXIX/2018.

Ad. pkt 20. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno

na lata 2018-2037.

Skarbnik  wyjaśnił,  że  wszelkie  zmiany w WPF związane  są  ze  zmianami  budżetowymi,  które

zostały  przyjęte.  Poprosił,  aby  radni  zwrócili  uwagę  na  załącznik  nr  2  do  projektu  uchwały

wskazujący  Przedsięwzięcia  WPF.  Dodano  w  nim nowe  zadanie  o  nazwie  "Przebudowa  dróg

gminnych  na  terenie  gminy  Miedźno  -  Poprawa  warunków  życia  mieszkańców  oraz  poprawa

bezpieczeństwa komunikacyjnego". Jego szacowany koszt na lata 2019-2025 to 3 000 000,00 zł.

Radny Graj zapytał czy w WPF zostały uwzględnione przyznane dzisiaj dostacje dla jednostek OSP.

Skarbnik  odpowiedział,  że  tak.  Różnica  ta  ujęta  została  w  dochodach  i  wydatkch  i  została

przedstawiona w załączniku nr 1. 

Radny Graj powiedział, że nie ma tego ujętego w WPF w sposób widoczny.

Wójt  odpowiedział,  że  w przeciwieństwie  do  poprzedniej  kadencji  WPF zmieniana  jest  tylko  

i  wyłącznie  uchwałami,  ponieważ  zgodnie  z  jego  przekonaniem  Rada  Gminy  powinna  być

informowana o każdej zmianie. Mimo, że ma on możliwość dokonania zmiany zarządzeniem nigdy

z tego nie skorzystał. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 11

 ✓ głosów „przeciw” - 0
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 ✓ głosów „wstrzymujących” - 2

Uchwałę podjęto. 

Otrzymała ona numer 287/XXXIX/2018.

Ad. pkt 21. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

Wójt przedstawił informację z działalności między sesjami, obejmującą okres od 24 stycznia 2018

roku do 13 marca 2018 roku. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 

Radny Graj  zapytał  o inwestycję budowy chodnika na ulicy Wyzwolenia.  Studzienki wchodzą  

w chodnik. Różnica między położeniem chodnika, a studzienek jest spora. Stwarza to zagrożenie

dla  bezpieczeństwa  mieszkańców.  Dodatkowo  odcinek  ten  nie  jest  oświetlony.  Dodał,  że

mieszkańcy pytają go o te kwesite. Zapytał czy Gmina zamierza jakoś zabezpieczyć to miejsce.

Wójt  odpowiedział,  że  w kwestii  oświetlenia  urząd przygotowuje  duży projekt  dotyczący całej

Gminy. Prace są mocno zaawansowane. Jeśli chodzi natomiast o zabezpieczenie studzienek przy

chodnikach  na  ul.  Wyzwolenia  w  Miedźnie  obecnie  problem jest  analizowany.  Inwestycja  nie

została jeszcze zakończona. Nie wyklucza się przebudowy kostki tak, by zniwelować tę różnicę.

Zastosowane  w  podobnej  sytuacji  na  Wapienniku  nakładki  nie  sprawdziły  się.  Dzisiaj

jednoznacznie jest udzieli on odpowiedzi w jaki sposób miejsce to zostanie zabezpieczone, jednak

na  pewno  podjęte  zostaną  takie  działania.  Sprawa  ta  wobec  zgłoszonych  uwag  będzie

monitorowana.

Wobec braku innych pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.

Ad. pkt 22. Interpelacje i wolne wnioski.

Przewodniczący poinformował, że od dnia 25 stycznia 2018 r. do 13 marca 2018 r. do Biura Rady

wpłynęły następujące pisma:

– zarządzenie nr 47/18 Wojewody Śląskiego z dnia 23 lutego 2018 r.  w sprawie ustalenia

liczby radnych wybieranych do rad gmin województwa śląskiego na kadencję 2018-2023;

– pismo Posła na Sejm RP Jarosława Sachajko z dnia 7 marca 2018 roku z prośbą o podjęcie
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uchwały  w  sprawie  chwilowego  wstrzymania  przekazywania  naliczonych  środków

pieniężnych dla Izb Rolniczych do chwili podjęcia przez Sejm RP poprawki do ustawy  

z dnia 14 grudnia 1995 roku o Izbach Rolniczych. 

Są one dostępne dla zainteresowanych w Biurze Rady.

Radny Puchała zgłosił, że Komisja ds. Infrastruktury, Rozwoju wsi i Rolnictwa na posiedzeniu  

w dniu 28 lutego podjęła wniosek o podniesienie stawki czynszu za mieszkania komunalne o 20%

za m². Powodem tego jest wzrost kosztów utrzymania mieszkań komunalnych na terenie Gminy

Miedźno oraz brak aktualizacji obecnie obowiązujących stawek w ostatnich latach. Radny zwrócił

się do Wójta o przeanalizowanie sytuacji. 

Radny Bęben powiedział, że skrzyżowanie ulicy Ułańskiej z ulicą Częstochowską i Wyzwolenia  

w Miedźnie ze względu na złą widoczność nie jest bezpieczne. Ostatnio miał tam miejsce tragiczny

w skutkach wydpadek.  Poprosił,  aby zrobić  coś  z  tym jeszcze  w tej  kadencji  i  nie  czekać  na

planowany remont tej drogi. Drugą kwestią jaką poruszył radny jest brak udziału w głosowaniach.

Dodał, że nie pierwszy raz ma miejsce sytuacja, w której radni obecni na sesji nie biorą w nich

udziału. W jego ocenie jest to lekceważenie pozostałych radnych i wygląda to źle.

Wójt przyznał, że wypadek, który miał miejsce na skrzyżowaniu przy kościele w Miedźnie był

przykrym zdarzeniem, w wyniku którego śmierć poniosła jedna z mieszkanek Gminy Miedźno.

Dodał,  że  kontaktował  się  z  Zarządem Dróg Wojewódzkich,  aby przyspieszyć  prace związane  

z modernizacją tego miejsca. Jeśli chodzi o wykup budynku Gminnej Spółdzielni, o którym radni

wspominali podczas wcześniejszych rozmów - Gminy nie stać na taki krok. Podkreślił, że osobiście

nie  podejmie  takiego  ryzyka.  Na pewno łatwiej  byłoby dojść  do  porozumienia  z  proboszczem

tutejszej parafii w kwestii przebudowy płotu przy kościele. Należy jednak pamiętać, że parafia jest

jednostką niezależną od gminy. 

Jeśli chodzi o wniosek Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju wsi i Rolnictwa Wójt zobowiązał się

przeanalizować  sytuację  pod  kątem  prawnym.  Jeśli  będzie  taka  możliwość  wniosek  zostanie
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zrealizowany. 

Radny Graj powrócił do tematu bezpieczeństwa na omawianym wcześniej skrzyżowaniu. Zapytał

czy doraźnie na chwilę obecną nie można przed nim ustawić znaku ograniczenia prędkości.  

Wójt  odpowiedział,  że  podczas  rozmowy  z  ZDW  przekazał  podobną  sugestię  rozwiązania

problemu.

W dalszej  części  głos  zabrał  Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  Kłobuckiego pan Mieczysław

Szewczyk.  Podziękował  Przewodniczącemu  Rady  Gminy  Miedźno  za  zaproszenie  na  sesję.

Zaproponował,  aby  na  przyszłe  posiedzenie  zaprosić  Starostę.  Radni  będą  wtedy  mogli

bezpośrednio jemu zgłosić swoje uwagi. W imieniu Rady Powiatu podziękował za środki, które

Gmina przekazuje na działania związane z budową chodników. Podkreslił,  że Gmina Miedźno  

w  całym  powiecie  przeznaczyła  ich  najwięcej.  Przekazał  także  informacje,  że  powiat  planuje

przebudowę  ulicy  Jagiełły  w  Miedźnie,  o  którą  radni  często  apelowali  w  bieżącym  roku.

Modernizacja tej drogi będzie miała miejsce na odcinku, na którym zbudowano chodnik. Dodał, że

powiat  w ten  sposób chciałby się  w pewnej  części  "zrekompensować"  za  pomoc jaką  okazuje

Gmina  Miedźno.  Ponadto  wiceprzewodniczący  poinformował  o  podejmowanych  staraniach

mających na celu utworzenie nowych oddziałów w szpitalach na terenie powiatu. Planowany jest

zakup sprzętu medycznego. Dodał, że niestety dalej w powiecie jest problem z dostępem do lekarzy

specjalistów,  jednak  środki  na  ten  cel  zostaną  zwiększone.  Nawiązując  do  zgłaszanych  uwag

odnośnie poboczy przy drodze w miejscowości Wapiennik obiecał poprawę w kwestii wykaszania

poboczy dróg powiatowych. 

Przewodniczący podziękował za przekazane informacje. 

Przpomniał,  że  przewodniczący  Komisji  ds.  Infrastruktury,  Rozwoju  Wsi  i  Rolnictwa  zgłosił

wniosek, który należy przegłosować.

W związku z powyższym Przewodniczący poddał ww. wniosek pod głosowanie.

Głosowało 13 radnych w tym: 
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  ✓ głosów „za” - 12

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Wniosek został przyjęty. 

Ad. pkt 23. Zakończenie obrad XXXIX Sesji Rady Gminy.

W związku  z  wyczerpaniem wszystkich  punktów  porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady

Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady XXXIX sesji Rady Gminy

Miedźno. 

Sesję zakończono o godzinie 10.52.

Protokolant Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Anna Kuras (-) Leszek Idasz
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